
Toimintakertomus: Räppänä vuonna 2011

Yhdistys osallistui Wanhan Kaupungin päiviin omalla info-osastollaan. Yhdistyksen jäsenet 
Ossi Muttonen ja Teemu Kuivalainen esittelivät pinkopahvin asentamista. Risto Ikonen 
valmisti keittokattilassa vehnäjauhopohjaista punamultamaalia.

Wanhan Kaupungin päivässä oli ensimmäisen kerran käytössä kevätmarkkinoilta hankittu 
Jore-tuotteen valmistama esittelykatos. Sitä on tarkoitus hyödyntää erilaisissa info- ja 
esittelytilaisuuksissa. Muina aikoina yhdistyksen jäsenet voivat vapaasti lainata katosta omiin 
tarpeisiinsa. 

Kevättalvesta lähtien yhdistys seurasi tarkoin Joensuun ruutukaava-alueen yleisosakaavan 
valmistumista. Erityisenä huolenaiheena oli nk. Kino Karjalan - Ravintola Vanhan Jokelan 
-kiinteistökokonaisuus. Rakennuksen omistajataho oli julkisuudessa ilmaissut kantansa, jonka 
mukaan rakennus ei omaa kulttuuri- tai rakennushistoriallista arvoa, joten se voidaan purkaa ja
ottaa vapautunut tontti rakennuskäyttöön. Yhdistys tutustui tiloihin syyskuun lopulla 2011.

Tapauksen tiimoilta pidettiin yhdistyksen vuosikokokous 16.10. (siis pahasti viivästyneenä). 
Kokous valtuutti hallituksen valmistelemaan kohdetta koskevan suojeluesityksen. Kaavaa 
koskeva lausunto, joka jätettiin tammikuussa 2012,  perustui tähän asiakirjaan.

Vuoden tilinpäätös oli reilut 900 euroa positiivinen. Koko vuonna oli vain kaksi 
tilitapahtumaa, joista toinen liittyi toriteltan hankintaan ja toinen oli pankin palvelumaksu.


